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Podsumowano jubileusz

 Organizatorzy jubileuszu 10-lecia istnienia województwa świętokrzyskiego podsumowali rocznicowe obchody. – Dzięki
zaangażowaniu wielu osób śmiało można je uznać za udane, zaoferowaliśmy różnorodny program, który podkreślił wagę
wydarzeń sprzed 10 lat. Organizowane przez nas imprezy przyciagnęły tłumy widzów – powiedział marszałek Adam
Jarubas. Zaproponował, aby święto naszego województwa było obchodzone co roku.
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W spotkaniu w Wojewódzkim Domu Kultury wzięli udział organizatorzy jubileuszowych imprez, starostowie powiatów i
dziennikarze.  Marszałek Adam Jarubas wraz  z  wicewojewodą Piotrem Żołądkiem podziękowali  im za współpracę w
przygotowaniu  jubileuszowych  uroczystości.  Dyplomy  i  okolicznościowe  upominki  otrzymali  m.in  Elżbieta  Szlufik-
Pańtak,dyrektor Kieleckiego Teatru Tańca, Agnieszka Kasińska-Metryka z Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach,
Wioletta Nowak, dyrektor Zespołu Szkół Ekonomicznych w Kielcach, Grzegorz Czekaj, dyrektor Galerii Echo. 
Podczas spotkania wręczonezostały także nagrody za pierwsze miejsca w konkursie na najwspanialszy tort na 10-lecie.
Otrzymali je: Zakład Piekarniczo-Cukierniczy Podhale i Zakładu Cukierniczego Banatkiewicz.
Marszałek Adam Jarubas zaproponował, aby święto naszego województwa było obchodzone co roku.


